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Prof. Irena Lipowicz
Rzecznik Praw Obywatelskich

Warszawa

Szanowna Pani Rzecznik,

Po zapoznaniu siQ z artykulem opublikowanym w dniu 19 grudnia 2014 roku w gazecie
Rzeczpospolita pt. "Pomyst na zaspokojenie roszczeh bez pieniqdzy" wyraiam przekonanie, Ze
pomyst Stowarzyszenia 'Dekretowiec' nie znajdzie uznania Senatu Rp pracujacego nad usrawq
reprywatyzacyjnq inie dojdzie do wyrzucenia dziatkowc6w i ogrod6w dzialkowych z miasta
stotecznego.
To zrzeszenie zapomniato,2e ustawodawca w ustawie o RoD z 13 grudnia 2013 roku zapisal zasady
likwidacji ROD, kt6re nam dzialkowcom gwarantujq odszkodowanja za nasz majatek.

Dzisiaj problem zaspokojenia roszczef dekretowcow jest zagro2eniem dla ogrodow i

dzialkowc6w z Warszawy, jutro moze pojawii sie inny problem, kt6ry bQdzie zagro2eniem dla praw
dzialkowc6w z innych region6w kraju.

Czy w takiej sytuacji dzialkowcy jako spoleczeristwo obywatelskie mogq liczyi bez obaw na
poszanowanie ich prawa przez wtadzq,

Kiedy skoriczE siq nieuzasadnione nagonki na dzialkowc6w? My ciqgle walczymy. Najpierw o

ustawe, o altany teraz propozycja wyrzucenia dzialkowc6w z terenow ogrod6w dziatkowych

przekazanych dzialkowcom na mocy "dekretu Bieruta" ito na dodatek bez odszkodowa6.

Dlaczego? Pani Rzecznik, nie reaguje na propozycje Zrzeszenia, czy nie powinna Pani 2qdai

wyjaSnienia tej sprawy przez wladze Zrzeszenia iPrezydent Miasta Stolecznego Warszawy, ktora

wydaje decyzje o zwrot grunt6w ogrod6w, na ktore weszli dziatkowcy zgodnie z prawem.

Barbara Makowiecka
Czlonek OZ PZD w Bydgoszczy

Do wiadomoici:

Prezydent RP, Marszalek Senatu RP, Prezes Okrqgowego ZarzEdu pZD w Bydgoszczy, prezes KR pZD w
Warszawie.


